



PRESBYTERY of SAN FRANCISCO

OPEN SPACES Week of May 2, 2022 開放空間週是5月2號，2022年

TUESDAY, May 3rd 5月3日，星期二

INTRODUCING THE PROPOSED CANDIDATE FOR THE PARTNER FOR MISSION AND CHURCH ASSETS

介紹使命和教會資產合作夥伴所擬議的候選人
由人事工作組所展示 (*Personnel Working Group*)
下午 6:00-7:00 pm

<https://us06web.zoom.us/j/83485649908?pwd=WGRhemNjaU5QcXR6RmdOdEdOVldHQT09>

會議編號 Meeting ID: 834 8564 9908 密碼 Passcode: 668635

按您的區域撥號 Dial by your location +1 669 900 6833 US (Bay Area) 美國 (灣區)

WEDNESDAY, May 4th 5月4日，星期三

EAST BAY REGIONAL MEETING 東灣區域會議
下午 6:00-7:00 pm

<https://us06web.zoom.us/j/86547501240?pwd=dmlhNW5oVkdSVXgrbTFIbyTWnRNUT09>

會議編號 Meeting ID: 865 4750 1240 密碼 Passcode: 211399

按您的區域撥號 Dial by your location +1 669 900 6833 US (Bay Area) 美國 (灣區)

THURSDAY, May 5th 5月5日，星期四

RACISM AUDIT UPDATE: THE STATE OF OUR CROSSROADS ENGAGEMENT ANTIRACISM TRAINING

種族主義審計更新：關於我們在名為十字路口計劃所參與反種族主義培訓的現狀
由使命願景和領導組所展示 (*Mission Vision and Leadership*)

下午 6:00-7:00 pm

<https://us02web.zoom.us/j/84462861340?pwd=L002NzljU0l1Ky9vd043K3NKNC9aZz09>

會議編號 Meeting ID: 844 6286 1340 密碼 Passcode: w5fbDu

按您的區域撥號 Dial by your location +1 669 900 6833 US (Bay Area) 美國 (灣區)

[SEE Audit Overview](#)

Talitha Aho, MVL chair, and Lori Yamauchi, member of the Audit Support Team, will present the state of our engagement with Crossroads Antiracism Training and Organizing, as we prepare to enter the audit stage. See the Audit Support Team's document in the packet and come with your questions! Come, also, with your interest, if you are discerning whether you might serve as an auditor or otherwise support the work of the team.

在我們準備進入審計階段時，使命願景和領導力的主席 Talitha Aho 和審計支援組成員 Lori Yamauchi，將介紹我們參與名為十字路口反種族主義培訓和組織的情況。請參閱審計支援組在附件中的文檔，並提出您的問題！如果您正在考慮或有興趣擔任審計員或以其他方式支持此團隊的工作，你也是歡迎參與其中。